
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 4. december 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 255
Vil ministeren oplyse, hvorfor der i Dansk Hjerteregisters Årsrapport 2012 ikke
er oplysninger om behov for antal CABG (bypass operation på hjertets kran-
spulsåre) på Aalborg Sygehus?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Andersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Annette Lind
formand
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